
S A P I 3 II I K 

esetega rednega zasedanja plenoma -Mestnega ljubkega caoora 
.lavne'a aeata Ljubljane, ni Je bilo v torek, 25.decembra 1950 
od 8. do 13. ure v sejni dvorani Kastnega ljudskega odbora, 

Mestni trg štev. l/I. 

Predsednik devetega zasedanja LILO tov. S i n d i č 
Sla t o otvori deseto redno zasedanje plenuma Mestnega ljudskega 
odbora glasnega nesta Ljubljane, pozdravi vse tovariše in tova-
rišice ljudske odbornike in predlaga izvolitev predsedstva za-
sedanja. 

Ha predlog tov. D o v č - a Staneta Mestni ljudski od-
bor soglasno izvoli v 

predsedstvo zasedanja 
kot predsednika: Ž a g a r Fani, 
za namestnika predszdniia : T r o š t Franca, 
za sekretarja: F l e g a r Avgusta. 
Predsedstvo zasedanja ; ruvzame vodstvo zasedanja ter 

predlaga, da se ugotovi sklepčnost ljudskega odbora. 
Hamestnik predsednika zasedanja tov. Trcšt Franc u otcvi: 

Mestni ljudski odbor šteje 117 ljudskin odbornikov in so bili 
vsi odborniki pravilno vabljeni, kar je izkazano is povratnic. 
IJavzočih je 96 ljudskin odbornikov, odsotnih 23. Sklepčnost je 
torej podana. 

Odsotni so: Adamič Marija, Bravničar Dušan, Kavčič Jože, 
Kerševan lenader, Kveder Fani, Maček Leopold, Majer Boris, 
Meljo Stane, Gžbolt Sonček, Puhar Dominik, Puc Danilo, Ribičič 
Mitja, Skerlavaj Milan, Strlič Emil, Trtnik Miha, Urbančič Mar-
jan, Višnar Slavko, Vogrič Rudolf, Vriiovec Lojze, Zupančič Anton, 
Zontar Alojzij. 

Predlaga, da se navedenim ljudskim odbornikom izglasuje 
opravičena odsotnost. 

Soglasno , s-.ro jetoj. 
Predsednik zasedanja poroča, da na zadnjem rednem zaseda-

nju, _(ki je bilo 3C. j unij a 1950 ni bilo zaradi neoprzvičila rešeno vprašanje opravičene oz. neopravičene odsotnosti za ljudska od-
bornika Tiran Jožeta in Vriiovec Lojzeta. Iz poročil, ki so dospe-
la ̂po zaseda ju izdaja, da sta bila oba ljudska odbornika službeno 
zadržana in predlaga, da se navedenima izglasuje opravičena od-sotnost za deveto redno zasedanje. 

Soglasno sprejete! 
Predsednik zasedanja predlaga, da se pr-čita zapisnik 

devetega rednega zasedanja plenarna Mestnega ljudskega odbora s a...o 
v izvlečku in da predlog na glasovanje. 

Soglasno sprejeto i. 



I T a t o p r e č i t a s e k r e t a r t o v . F 1 e g a r A v g u s t i z v l e č e k 
zapisnika. 

Ugotovi se, da je Izvršilni odbor vse-sklepe plenuma 
Kestnega ljudskega odbora izvršil. 

Predsednik zasedanja predlaga, da se sprejme zapisnik 
devetega rednega zasedanja in da predlog na glasovanje. 

Soglasno sprejeto! 
Predsednik zasedanja da besedo tov. tajniku Izvršilnega 

odbora, da poroča o izvršitvi predlogov, podanik na devetem rednem 
zasedanju s strani ljudskih odbornikov. 

Tov. tajnik Izvršilnega odbora K o v a e i č Leo poroča: 
Ha zadnjem zasedanju e bilo s strani ljudskih odbornikov 

podanih več predlogov, o katerih bi dal naslednje pojasnilo: 
Predlog o ukinitvi rasnih industrijskih magazinov je 

izvršen v zvezi z uredbo o varčevanju in so danes ukinjeni vsi 
[magazini razen onih v večjih podjetjih, ki poslujejo kot nekake 
.poslovalnice in pa magazinov, za katere obstoj je dala svoj pri-
stanek vlada. 

Razdeljevanje živilskih proizvodov za aladino do 10.leta 
in to predvsem jabolk, marmelade, jajc, bonbonov, keksov, je ure-
jeno in se to deli na živilske karte. 

Hadalje je bil sprožen predlog o ureditvi trgovine po 
vezanih cenah. Pripomnil bi, da je v Ljubljani v tem ozlru mnogo 
boljša situacija kot na deželi in se v Ljubljani v glavnem kaže 
[pomanjkanje asortimenta blaga za garantirano preskrbo, tako, da 
smo prisiljeni prenašati blago iz trgovine po vezanih cenah v fond' 
garantirane preskrbe. 

Kritizirane so bile tudi cene.proste prodaje in sc tova-
riši ljudski odborniki lahko iz časopisov zasledili, da se bodo 
cene v prosti prodaji znižale. 

Glede pomanjkanja skladišč za vskladiščenje moke in žita 
bi pojasnil, da sc se našla primerna sklad is S a v Savi j ali in pa v 
Ljubljanski tovarni hranil na Smartinski cesti. 

Kar se tiče preskrbe Ljubljane z zadostnimi količina:,! 
sadja in zelenjave je ljubljanski trg še danes, zlasti v kr: tičnih 
tnesecih slabo založen s temi artikli in so cene previsoke. Vendar 
je rešitev tega vprašanja povezana s samo poljedelsko proizvodnjo, 
slasti v okolici Ljubljane, ki se bo morala v prihodnjem letu moč-
neje preusmeriti na obdelovanje zemlje za zelenjavo in povrtnino. 
Kar se samega sadja tiče, je stanje precej kritično deloma vsled 
slabe _letine, deloma vsled visokih cen in pa, ker kmetje donašajo 
xe ̂ majhne količine s. uja na trg is vzroka, ker je predelava sadja 
v žganje zanje mnogo bolj rentabilna. 
i, , , . Sklicevanje anket v svrho informiranja in dajanja napotil 
•Ljudskim odbornikom za zbore volivcev, bo urejene v zvezi z novim 
l a m o n o m o zborih volivcev in svetili državljanov, kjer je redvide-

d.a 3 8 f??? morali ljudski odborniki vključiti v razne svete a tako mobilizirati za delo na terenu. 
te , , Iznešeni predlogi a strani tov. ara. Bežek-a so bili 
£e.ca :or koristni in umestni, vendar je rešitev teh predlogov vezana 
ia večje investicije in se nanašajo na celotno ureditev mesta Ljub-
gane, zato se boao reševali vzporedno z regulacijo in zazldavo ' 



Predsednik zasedanja pozove ljudske odbornike, če se 
strinjajo s podanim poročilom. 

Soglasno sprejeto! 
Predsednik zasedanja predlaga nato naslednji 

d n e v n i r e d : 

X. Poročilo o delu Izvršilnega odbora. 
2. Poročilo komisije za odloke: 

a) ustanovitev podjetij, ustanov in državnih oortniii 
obratov; 

b) spojitev podjetij; 
c) preimenovanje podjetij; 
5) ustanovitev Zadružnega sklada, določitev števila 

članov Zadružnega sveta in imenovanje direktorja 
Zadružnega sklada, 

b. Razrešitev dveh sodnikov in izvolitev treh sodnikov okrajnega 
sodišča glavnega mesta Ljubljane. 

Soglasno sprejeto!' 

1. POROČILO 0 DELU IZVRŠILNEGA ODBORA. 

Tov. podpredsednik S i t a r France poda naslednje 
poročilo: 

Tovariši in tovarišice ljudski odborniki! Stojimo pred 
;zaključkom četrtega leta naše prve petletke, leta, ko vsi naši 
[naredi vlagajo ogromno naporov za zgraditev socializma in dosego 
ciljev, ki jih je postavila pred nas naša Partija in naše vodstvo. 

Vsi napadi in klevete, ki so prišli nad nas s strani kom-
fcnformcvskih držav niso mogli pokolebati naše delovne ljudi v bor-
bi za plan, v borbi za dosego naših ciljev. 

Vsled tega je popolnoma razumljivo, da se je tekom letoš-
njega leta stalno postavljala tudi pred nas ena in samo ena misel, 
kako premagati težave in doseči^objektivnih pogojih zadovoljive 
uspehe. V koliko in kako smo uspeli, bo razvidno iz nadaljnjega 
mojega poročila. 
I, Priznati moramo, da smo kljub napakam in pomanjkljivostim 
dosegli pomembne uspehe v glavnem zaradi visoke zavesti naših de-
lovnih ljudi, ki so razumeli čas, v katerem se nahajamo in so s 
pravim patriotizmom premagovali težave, ki so se z dneva v dan po-
stavljale pred nas. Prav tej visoki patriotični zavesti državljanov 
se ima.i o v glavnem zahvaliti, da je bilo mogoče četrto leto pet-
letke v teh pogojih s takim uspehom zaključiti. 

Kakor se je'tisoče in tisoče delovnih ljudi širom naše 
domovine s pravim heroizmom borilo za dosego planskih nalog, tako 
tfio se tudi naši delovni kolektivi z največjo upornostjo borili, a premagajo težave in slabosti ter leto zaključijo s čira večjim 
Uspehom. Skoraj je težko oceniti, v katerem kolektivu je bila 
istrejša borba, ker je to hotenje obstojalo v glavnem povsod. Vsled 
jega so rezultati tembolj pomembni*, če poleg os t al ef̂ up oštevamo 
lejstvo, da so lokalna podjetja občutno trpela v zvezi z uvozom, 
potrebnih surovin, kakor tudi nadomestnih delov za precej zastarelo 
a zaostalo mehanizacijo, vendar so z veliko iznajdljivostjo dosegla 
proizvodni plan v lokalni industriji v višini 102$, v družbeni in-


